

Beste lezer,

Zoals elk jaar zullen de minimumlonen per 1 januari weer stijgen. Deze keer met 1,1%.

BBL leerlingen van 18 t/m 20 jaar hebben een afwijkend minimumloon, daarom staat er voor die leeftijden een extra BBL regel in het overzicht.

U bent het voor alle werknemers (behalve stagiaires) verplicht minimaal het minimumloon te betalen.

Bij medewerkers die u het minimumloon betaald, is het verboden om netto inhoudingen op het loon te verrichten.

De minimumlonen per 1 januari 2020 zijn:

leeftijd	maand	per uur 36 uur p/w	per uur 38 uur p/w	per uur 40 uur p/w	
22	€ 1.653,60	€ 10,60	€ 10,05	€ 9,55	
21	€ 1.653,60	€ 10,60	€ 10,05	€ 9,55	
20	€ 1.322,90	€ 8,49	€ 8,04	€ 7,64	
20	€ 1.016,95	€ 6,52	€ 6,18	€ 5,87	BBL
19	€ 992,15	€ 6,36	€ 6,03	€ 5,73	
19	€ 868,15	€ 5,57	€ 5,28	€ 5,01	BBL
18	€ 826,80	€ 5,30	€ 5,03	€ 4,78	
18	€ 752,40	€ 4,83	€ 4,57	€ 4,35	BBL
17	€ 653,15	€ 4,19	€ 3,97	€ 3,77	
16	€ 570,50	€ 3,66	€ 3,47	€ 3,30	
15	€ 496,10	€ 3,19	€ 3,02	€ 2,87	

Vragen en of opmerkingen? Neem gerust contact met ons op.